

Donacija zaštitnih maski za ĐĐ Strojnu obradu od Haitu Mechanical Equipment Co., Ltd

Dugogodišnji poslovni partner iz Kine, Haitu Mechanical Equipment Co., Ltd, odlučio je poslati donaciju od 150 kom zaštitnih maski tipa FFP2=KN95 u ĐĐ Strojna obrada d.o.o. kao znak potpore i solidarnosti u ovoj kriznoj situaciji uzrokovanoj virusom Covid - 19.

Dugogodišnji poslovni partner iz Kine, Haitu Mechanical Equipment Co., Ltd, odlučio je poslati donaciju od 150 kom zaštitnih maski u ĐĐ Strojna obrada d.o.o.

Donation of protective masks for ĐĐ Strojna obrada d.o.o. from Haitu Mechanical Equipment Co., Ltd

A longtime Chinese business partner, Haitu Mechanical Equipment Co., Ltd, has decided to send a donation of 150 pieces of FFP2 = KN95 protective masks to ĐĐ Strojna obrada d.o.o. as a sign of support and solidarity in this crisis situation caused by virus Covide -19

A long-time business partner from China, Haiti Mechanical Equipment Co., Ltd., has decided to send a donation of 150 pieces of protective masks to ĐĐ Strojna obrada d.o.o.

Spende von Masken für ĐĐ Strojna obrada d.o.o. von Haitu Mechanical Equipment Co., Ltd.

Ein langjähriger chinesischer Geschäftspartner, Haitu Mechanical Equipment Co., Ltd, hat beschlossen, eine Spende von 150 Stück FFP2 = KN95-Schutzmasken an ĐĐ Strojna obrada d.o.o. als Zeichen der Unterstützung und Solidarität in dieser durch das Virus Covide -19 verursachten Krisensituation.

Ein langjähriger Geschäftspartner aus China, Haiti Mechanical Equipment Co., Ltd., hat beschlossen, eine Spende von 150 Maskenstücken ĐĐ Strojna obrada d.o.o. zu senden.